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 Z Á P I S  

 

zo 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky, ktoré sa konalo  

dňa 22. novembra 2021 v Kultúrnom dome Ponická Lehôtka 

 

 

Prítomní:         Podľa prezenčnej listiny 

Program:         Podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 Otvorenie 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala starostka obce Ing. Jana Ondrejková.  

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starostka obce Ing. Jana Ondrejková predniesla návrh na určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a prečítala dôvodovú správu. 

Na základe § 5 odstavec 31 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce 

Poniky sa zo zasadnutia zastupiteľstva vyhotovuje zápisnica. Zápisnicu podpisuje 

zapisovateľka, overovatelia, starosta a prednosta. Z dôvodu vyhotovenia zápisnice je 

predložený vyššie uvedený návrh. 

Za zapisovateľku navrhla Mgr. Janu Turčanovú na tomto zasadnutí ObZ a poslancov 

ObZ Ladislava Šteca a Mgr. Katarínu Piarovú za overovateľov zápisnice.  

 

- tohto rokovania ObZ sa nezúčastnil Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)     Určilo  

A.1.  Mgr. Janu Turčanovú za zapisovateľku zápisnice   

A.2.  Ladislava Šteca a Mgr. Katarínu Piarovú za overovateľov zápisnice.    

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

K bodu č. 3 Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Poslanci ObZ boli oboznámení s programom 18. rokovania Obecného zastupiteľstva 

obce Poniky, ktorý prítomným predniesla Ing. Jana Ondrejková, starostka obce Poniky.  
  

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Program 18. rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky. 
Hlasovanie: 8/0/0 

 
K bodu č. 4  Nakladanie a hospodárenie s majetkom obce  

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Správa v plnom znení (mapa tvorí samostatnú prílohu 

tohto zápisu): 

 

A. 

Žiadateľ: Milan Suchý, bytom Športová ulica 746/5, Selce 

Pozemok:  
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- časť pozemku parc. č. KN „C“ 348 – zastavané plochy a nádvoria, KN „C“ 349 – trvalý 

trávnatý porast a KN „E“ 8582/1 – ostatná plocha spolu cca o výmere 97 m2 – zastavaná 

plocha a nádvoria, vedených na LV č. 2510. 

Kat. územie: Poniky 

Účel: majetkovoprávne vysporiadanie pozemku priľahlého k rodinnému domu s. č. 146, 

vedený na LV č. 609. Ochrana vlastného majetku a nehnuteľností a zabezpečenie súkromia. 

Stanovisko Komisií pri ObZ Poniky: 

Komisia životného prostredia, výstavby a územného plánu zo dňa 16. 11. 2021 odporučila 

predbežne schváliť odpredaj časti pozemkov so zameraním pozemkov. 

 

-starostka obce podrobne informuje, o ktorý pozemok konkrétne ide a že sama sa zúčastňuje 

na tvare miesta, keď sa riešia takéto odpredaje 

VF: - hovorí, že z hľadiska komisie dopravy je takéto riešenie v poriadku  

 

B. Predbežné schválenie odpredaja: 

Žiadateľ podal dňa 28. 10. 2021 na obec Poniky žiadosť o odpredaj časti pozemku parc. č. 

KN „C“ 348 – zastavané plochy a nádvoria, KN „C“ 349 – trvalý trávnatý porast a KN „E“ 

8582/1 – ostatná plocha spolu cca o výmere 97 m2 – zastavaná plocha a nádvoria, vedených 

na LV č. 2510 z dôvodu ochrany vlastného majetku a nehnuteľností a zabezpečenie súkromia. 

Odpredaj častí vyššie citovaných pozemkov neovplyvní investičný zámer obce ohľadne 

výstavby novej IBV v obci Poniky. 

 

C. Odporučenie 

Nakoľko žiadateľ má záujem odkúpiť časť vyššie citovaných pozemkov, je potrebné 

geometrickým plánom odčleniť požadované časti pozemkov. 
 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Žiadosť  Milana Suchého, Športová ulica 746/5, Selce o odpredaj časti pozemkov: 

- časť pozemku parc. č. KN „C“ 348 – zastavané plochy a nádvoria, KN „C“ 349 – trvalý 

trávnatý porast a KN „E“ 8582/1 – ostatná plocha spolu cca o výmere 97 m2 – zastavaná 

plocha a nádvoria, vedených na LV č. 2510. 

 
B) Predbežne schválilo 

Odpredaj časti pozemku parc. č. KN „C“ 348 – zastavané plochy a nádvoria, KN „C“ 349 – 

trvalý trávnatý porast a KN „E“ 8582/1 – ostatná plocha spolu cca o výmere 97 m2 – 

zastavaná plocha a nádvoria, vedených na LV č. 2510. 

 
C) Odporučilo 

Žiadateľovi dať vyhotoviť geometrický plán so zameraním  pozemkov. Pred zameraním 

pozemkov konzultovať zameranie na Obecnom úrade v Ponikách. Až po predložení 

geometrického plánu bude ObZ obce Poniky žiadateľovi odsúhlasený odpredaj 

novovytvoreného pozemku/ov. 

Hlasovanie: 8/0/0 

  

 

K bodu č. 5  Zlepšenie vybavenia a stavebné úpravy Kultúrneho domu v obci Poniky 

 Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce. Správa v plnom znení: 
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Zameranie projektu je podľa výzvy Ministerstva kultúry SR na poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s 

pandémiou COVID-19. 

Predmetom podpory je aj zlepšenie interiérového vybavenia kultúrnej inštitúcie v našom 

prípade kultúrneho domu. Projektom je možné zabezpečiť: 

Vybudovanie nových sociálnych zariadení v šatni KD P, rozšírenie existujúcich sociálnych 

zariadení, 

Výmena pódia, 

Výmena podlahy, 

Drevené obklady stien, 

Zníženie stropu + nové osvetlenie, 

Ozvučovacia technika a pod. 

 

Operačný program: Integrovaný regionálny operačný program (ďalej len „IROP”)  

Prioritná os: 7. REACT-EÚ  

Investičná priorita: 7.1 - Podpora nápravy dôsledkov krízy v kontexte pandémie COVID-19 

a príprava zelenej, digitálnej a odolnej obnovy hospodárstva  

Špecifický cieľ: 7.7: Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcií 

Schéma štátnej pomoci: Schéma štátnej pomoci na podporu udržateľnosti a odolnosti 

kultúrnych inštitúcií (ďalej len „schéma štátnej pomoci“)  

Fond: Európsky fond regionálneho rozvoja - Nástroj Európskej únie na obnovu (ďalej len 

„zdroje EÚ“)  

 

1.1. Poskytovateľ  
Názov: Ministerstvo kultúry Slovenskej republiky ako Sprostredkovateľský orgán pre 

Integrovaný regionálny operačný program (ďalej len „SO”)  

Adresa: Nám. SNP č. 33, 813 31 Bratislava  

1.2. Dĺžka trvania výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku  
Typ výzvy: uzavretá  

Dátum vyhlásenia: 10. 08. 2021  

Dátum uzavretia: 25. 11. 2021  

 

Príprava projektu a žiadosti: 

Celý manažment projektu bol zmluvne zastrešený cez spoločnosť Euro Dotácie, a.s, Na 

Šefranici 1280/8, 010 01  Žilina v sume  2 500  Eur. Predmetom zmluvy je: 

spracovanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (ďalej len „žiadosť o NFP“) – 

v rámci spracovania žiadosti o NFP sa poskytovateľ zaväzuje realizovať nasledovné činnosti: 

 poskytovať poradenskú a konzultačnú činnosť pri identifikácii spôsobov 

financovania, 

 vyhotoviť (vypracovať) žiadosť o NFP v súlade s požiadavkami definovanými vo 

výzve. Poskytovateľ je povinný postupovať pri spracovaní žiadosti o NFP podľa 

pokynov vyhlasovateľa výzvy (resp. riadiaceho/sprostredkovateľského orgánu) 

a v zmysle týchto pokynov dodržať všetky právne normy a ostatné preukázateľne 

požadované náležitosti určené vo výzve. Poskytovateľ zodpovedá za procesnú 

(formálnu) stránku spracovania žiadosti o NFP, 

 zabezpečiť odovzdanie žiadosti o NFP príslušnému vyhlasovateľovi výzvy, resp. 

inej organizácii určenej vyhlasovateľom, a to v termíne určenom vo výzve, 

 odovzdať kópiu žiadosti o NFP objednávateľovi, 
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 bez zbytočného odkladu odstrániť príslušnými orgánmi vytknuté nedostatky 

žiadosti o NFP, a to v lehote na to určenej. 

II.1.1 implementácie projektu - v rámci implementácie projektu sa poskytovateľ zaväzuje 

realizovať nasledovné činnosti:  

 príprava podkladov k uzavretiu (podpisu) Zmluvy o poskytnutí nenávratného 

finančného príspevku (ďalej len „Zmluvy o NFP) medzi objednávateľom 

a riadiacim orgánom (poskytovateľom NFP), 

 spracovanie monitorovacích správ v zmysle Zmluvy o NFP, 

 spracovanie žiadostí o platbu v zmysle Zmluvy o NFP a interného finančného 

plánu čerpania vrátane záverečného vyúčtovania projektu, 

 spracovanie záverečnej monitorovacej správy, 

 spracovanie žiadosti o realizáciu zmien v projekte – v harmonograme, rozpočte, 

resp. inej časti Zmluvy o NFP, 

 pravidelnú komunikácia s projektovým manažérom riadiaceho orgánu resp. 

sprostredkovateľskej organizácie a zástupcom klienta, 

 účasť zástupcov poskytovateľa na kontrolách zo strany riadiaceho orgánu počas 

trvania projektu, 

 poradenskú a konzultačnú činnosť za účelom dodržania podmienok uvedených 

v zmluve o NFP. 

II.1.2 výber dodávateľa – poskytovateľ sa zaväzuje, že v mene objednávateľa procesne 

zabezpečí verejné obstarávanie v súlade so zákonom č. 343/2015 Z.z. o verejnom 

obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

(ďalej len „zákon o verejnom obstarávaní") a legislatívy SR a súčasne v súlade 

s internými predpismi objednávateľa, pokiaľ ho objednávateľ s nimi oboznámil 

a poskytol k nahliadnutiu, ak nie sú v rozpore so zákonom o verejnom obstarávaní 

prípadne inou legislatívou SR a to pre zákazky, ktoré objednávateľ v súlade s touto 

zmluvou zadá poskytovateľovi k výkonu a ktoré tvoria predmet projektu podľa bodu 0 

zmluvy. Poskytovateľ, v rámci svojej činnosti, uskutoční a zaistí prípravu a procesný 

priebeh verejného obstarávania predovšetkým v nasledujúcom rozsahu: 

 zabezpečovanie služieb súvisiacich s procesnou stránkou verejného obstarávania, 

ako aj odborného dozoru, všeobecnej konzultačnej a poradenskej činnosti pri 

obstarávaní  predmetu zákazky podľa požiadaviek objednávateľa, 

 vypracovanie dokladov a dokumentov viažucich sa k procesu verejného 

obstarávania a to najmä: návrh príslušných oznámení, t. j. oznámenia o vyhlásení 

verejného obstarávania (výzvy na predkladanie ponúk), návrhu súťažných 

podkladov, oznámení o výsledku verejného obstarávania, a ich odosielanie do 

vestníka,  

 komunikáciu s uchádzačmi v súlade s platnou legislatívou, 

 organizačné a metodické vedenie činnosti hodnotiacej komisie, vrátane zaistenia 

všetkých podkladov, dokumentov, protokolov a administratívy, ktorá súvisí 

s hodnotením ponúk, 

 odovzdať kompletnú dokumentáciu za realizovanú/-é zákazku/-y objednávateľovi, 

 vykonávať záväzok podľa pokynov objednávateľa a v súlade s jeho záujmami, 

pokiaľ sú mu známe alebo mu musia byť známe, 

 zrealizovať výber dodávateľa v mieste svojho sídla, v prípade potreby po dohovore 

s objednávateľom sa poskytovateľ dostaví aj na iné, objednávateľom označené 

miesto. 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - podrobne informuje o tom, čo sa plánuje prerobiť 

v KD Poniky, čo všetko sa vybuduje a zrekonštruuje, ako aj o plánovanom využívaní tejto 

budovy do budúcnosti, napr. na premietanie filmov, hovorí aj o dobudovaní ďalších 

sociálnych zariadení pre účinkujúcich v šatniach. Taktiež prítomných informuje o spolupráci 

s agentúrou, ktorá rieši projekt, vysvetľuje aj ceny, aké si agentúry dávajú a prečo je potrebné 

s nimi spolupracovať. Hovorí aj o činnosti ďalších agentúr, s ktorými obec spolupracuje aj pri 

iných projektoch 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - pýta sa na sumy uvedené v popise projektu, ako aj na výšku 

spolufinancovania a aká je celková suma projektu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - podrobne vysvetľuje celkovú výšku projektu aj 

systém spolufinancovania 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - pýta sa, aká je priechodnosť projektov tohto typu 

v súčasnosti 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - vysvetľuje, že niektoré projekty sú úspešné a iné 

nie, napr. žiadosť o vypracovanie štúdie na kanalizáciu prostredníctvom projektu nebola 

schválená, ale úspešný bol projekt na energetický audit, na podporu opatrovateľskej služby, 

alebo na vybudovanie stojísk na kontajnery 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - pýta sa, aká je návratnosť finančných prostriedkov 

vložených do prípravy projektu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že aj suma, ktorá sa platí agentúre za 

vypracovanie projektu v konečnom dôsledku ak je projekt úspešný, je návratná v samotnej 

realizácii a funkčnosti zrealizovaných aktivít alebo vybudovaných služieb a pod. 

Ing. Alena Ježeková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či by v prípade úspešnosti projektu suma 

daná agentúre za vypracovanie projektu bola zahrnutá do schválenej sumy 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že nie, nakoľko projektová 

dokumentácia a platba za ňu nie je súčasťou dotácie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

A.1  Realizáciu projektu s názvom „Zlepšenie vybavenia a stavebné úpravy kultúrneho domu 

v obci Poniky za účelom zvýšenia kvality poskytovaných služieb a zlepšenia hygienických 

štandardov“. 

A.2. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Zlepšenie vybavenia  a stavebné úpravy  kultúrneho domu v obci Poniky za účelom zvýšenia 

kvality poskytovaných služieb a zlepšenia hygienických štandardov“ vo výške min. 10 526,32 

EUR.  

A.3. Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z vlastného rozpočtu.  

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

K bodu č. 6  Rôzne 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - žiada poslancov ObZ o poslanie návrhov aktivít 

pre účely ich zahrnutia do rozpočtu obce pre rok 2022, najlepšie je poslať ich e-mailom do 26. 

11. 2021. Ďalej informuje o prebiehajúcej rekonštrukcii detského ihriska na ulici Do Hája, 

ako aj o novej projektovej výzve na špecializované ihriská pre imobilných občanov a pod. 

Tieto výzvy sú ale určené na vybudovanie nových ihrísk a nie na rekonštrukcie pôvodných. 

Následne oboznamuje prítomných aj s vyhlásenou výzvou na umiestnenie cyklistických 

doplnkov, stojanov a pod., táto výzva je ale skôr určená pre školy. Ohľadne týchto výziev už 

mala aj rokovanie s agentúrou, ktorá sa touto problematikou zaoberá. 
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P. starostka ďalej informuje o tom, že rokovala s p. Dratvom, konateľom spoločnosti AGRO 

Poniky, ohľadom možného ďalšieho využitia administratívnej budovy bývalého JRD, ktorý sa 

vyjadril v znení, že ak by obec mala záujem o túto budovu pre vybudovanie zariadenia 

sociálnych služieb, stacionára a pod., vlastníci súhlasia s odpredajom v zmysle znaleckého 

posudku. P. starostka sa pýta poslancov na ich názor, aby vedela, či má v tejto veci 

kontaktovať RÚVZ, aby dal jasné stanovisko, či je táto budova na to vhodná. Informuje 

o stave celého areálu. Konštatuje, že túto budovu je možné odkúpiť na základe znaleckého 

posudku, vidí prínos aj v tom, že sa k nej dá predĺžiť chodník z Družstevnej ulice, vytvoriť 

park a pod. 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - hovorí, že podľa neho je budova zle umiestnená, je z nej 

ďaleko do centra obce, k lekárovi, na poštu a do potravín  

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - tvrdí, že klientela, pre ktorú by bola budova 

určená, tieto služby nepotrebuje a vidí veľkú výhodu aj v dostatočnom priestore na 

parkovanie 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - rada by v budove zriadila denný stacionár, ale aj 

nejaké ubytovanie, hovorila už aj s občanmi, ktorí sa vyjadrili v zmysle, že „načo stavať novú 

budovu, keď tu máme už túto jestvujúcu“ 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - hovorí, že na vybudovanie domovu sociálnych služieb 

by bola dobrá aj budova terajšej MŠ, ale potom vzniká otázka, kam umiestniť deti a kde 

urobiť novú škôlku 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že už uvažovala aj o tejto alternatíve, 

a síce postaviť novú budovu v areáli školy a terajšiu MŠ prenechať na tento účel  

 

- poslanci ObZ navrhujú, aby starostka obce oslovila RÚVZ a podľa jeho 

stanoviska sa bude vo veci konať a rozhodovať ďalej 
 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - hovorí aj o odpadových splodinách zo 

zvierat, je dôležité, aby v blízkosti zariadenia nebol zápach, ale z vlastnej skúsenosti, nakoľko 

tadiaľ chodieva tvrdí, že zápach nie je cítiť. Taktiež sa pýta na plánované vybudovanie 

športovej dráhy v areáli ZŠ 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - už mala k tejto problematike stretnutie, bude 

vypracovaná štúdia, momentálne tomuto zámeru vadí stĺp spoločnosti TELEKOM, ktorý bude 

treba premiestniť 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či by to premiestnenie šlo na 

náklady obce 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - na túto otázku ešte nepozná presnú odpoveď, ale 

na takýto presun je potrebné povolenie a ďalšie doklady, v zimnom období ich chce všetky 

vybaviť  

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, či sú v rozpočte obce na rok 2022 

zahrnuté aj náklady na vybudovanie chodníka a opravu cesty do školy 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že áno a tiež informuje, že do rozpočtu 

budú zahrnuté aj opravy mostov a ďalších miestnych komunikácií. Konštatuje, že rozpočet 

obce pre rok 2022 bude predmetom rokovania nasledujúceho zasadnutia ObZ 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - pýta sa, kde sú v obci vhodné priestory na 

zriadenie klubovne pre mládež 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - nevidí problém v priestoroch ako takých, mladí by 

sa mohli stretávať, ale nesmeli by piť a fajčiť a pod. Pokusov o zriadenie klubonve už bolo 

niekoľko a ani raz to nedopadlo dobre. Tvrdí, že ak má klubovňa slušne fungovať, musí byť 

pod dohľadom dospelej osoby 
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JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - podľa nej by klubovňa mala mať presne 

určený čas, kedy bude otvorená 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - hovorí, že aj takýto spôsob je možný, ale vyvstáva 

otázka, že kto bude mať kľúče a bude za priestor zodpovedný. Konštatuje, že v minulosti 

niekoľkokrát klubovňa začala fungovať, mladým boli zakúpené hry, hudobná veža a pod., ale 

vždy to dopadlo zle. Nie je problém ani s ping-pongom 

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - pýta sa na neustále hromadenie bioodpadu na 

rôznych miestach po obci, najmä na veľkú kopu tohto odpadu pri starých bytovkách. Pýta sa, 

kedy bude táto kopa odvezená  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že na rôznych miestach v obci, keď sa 

už začne robiť kôpka bioodpadu, tak ho tam nosia všetci z okolia. Na stretnutí komisie ŽP 

diskutovali aj o tom, že sa v obci vybudujú odkladacie boxy s vrecami, ale nikto nezaručí, že 

sa ľudia naučia uskladňovať bioodpad týmto spôsobom. Občania už majú aj kompostéry, no 

napriek tomu sa zelený odpad stále hromadí na uliciach. Pošle p. Lenára, aby kopy povyvážal. 

Rozmýšľala už aj nad takou možnosťou, že každému do domu sa dá veľký vak na bioopad,  

pričom tieto vaky sa budú vyvážať napr. vždy v utorok, ale aj tak by to obecný traktor za 

jeden deň nestihol povyvážať 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - hovorí, že on osobne by zakázal zhromažďovanie tohto 

odpadu pred domami, každý predsa má kompostér, navrhuje dať vaky do každej domácnosti 

a vývoz robiť napr. v jeseň dva týždne, alebo dať do domácností viac kompostérov zadarmo 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - konštatuje, že občania by bioodpad mohli vyvážať 

napr. do lesa 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - je to tiež jedna z možností, ale problém je, že určite to každý, 

kto vyvezie do lesa, nevysype napr. z plastového vreca a podľa neho ani stojiská na to 

množstvo odpadu, ktoré vidí po obci nebudú stačiť 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - konštatuje, že najlepšie by bolo, keby bolo centrálne 

jedno stojisko na bioodpad 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že v areáli Lomu Bôrovie je už 

vybudované kompostovisko, kam každý občan môže vyvážať, plocha je pripravená, k tomuto 

miestu bude vypracovaný prevádzkový poriadok a všetky potrebné informácie budú čoskoro 

zverejnené 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - reaguje, že keďže obec má centrálne 

kompostovisko, treba zakázať vykladanie bioodpadu pred domy 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - navrhuje starším a osamelým občanom dať vak na 

bioodpad a ostatní občania nech dostanú zákaz vykladania tohto odpadu pred domy, stáva sa 

aj to, že sa  pokazí traktor, potom je odpad dlhšie na uliciach a zapácha. Taktiež sa pýta na 

ihrisko v lokalite Rakytina, či sa tam nedajú nejaké futbalové bránky a podobné športové 

vybavenie 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - už začala vybavenie tohto ihriska riešiť, budú tam 

osadené futbalové bránky, basketbalové koše a odstráni sa železná konštrukcia a pod. Taktiež 

informuje, že sa podarilo odvodniť tento priestor 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - navrhuje osadiť tam aj nejakú búdku, aby 

bol tieň a miesto na oddych pri športe 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - toto ihrisko bude podľa neho aj vhodný priestor na 

stretávanie mládeže 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - uvažuje, že na toto ihrisko je ešte možné doplniť aj 

nejaké fitnes prvky 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - navrhuje na tomto ihrisku natiahnuť aj sieť 

na volejbal a pod. Tvrdí, že teenegeri chodia na detské ihriská, kde môže dôjsť  úrazu, lebo 

ich zariadenie je len pre malé deti 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - navrhuje poslancom, aby sa tam išli spoločne 

pozrieť 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - pýta sa, ako pokračuje zriadenie služby pre občanov 

- vývoz žumpy 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že podala žiadosť na Environfond na 

väčší traktor, nakoľko tento je slabý a taktiež informuje, že dohoda s čističkou odpadových 

vôd v Biotike je stále platná 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - informuje, že spoločnosti a firmy veľmi zdvihli ceny 

vyťahovania septikov a preto by bolo dobré, kedy to obec vedela nejako zabezpečiť 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ: - vysvetľuje rentabilitu vlastného auta, v prípade, že by sa 

to riešilo takto, cena za vývoz septika by musela byť taká ako dávajú napr. vodári a nechce, 

aby túto službu dotovalo stredisko LES  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že nový a silnejší traktor by obec 

vedela využiť aj iné veci, bola by to služba doma a bez zbytočného čakania 

JUDr. Veronika Poliaková, poslankyňa ObZ: - hovorí o probléme s potokom Vladárka na 

úseku z Ponickej Lehôtky do Poník, ulice Ponická cesta a Na Hlinku, napr. spomenula prípad, 

že keď sú prívalové dažde, potok podmýva cestu pri RD p. Helexu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje, že na predmetnom úseku nie je 

regulácia. Informuje aj o stretnutí so zástupcom OZ Povodie Hrona, konkrétne sa bol pozrieť 

úsek potoka na ulici Pod Dielcom. Keď žiadala o vyčistenie vodných tokov v obci, dostala 

odpoveď, že oni ešte stále odstraňujú následky po povodniach a nemajú kapacity na takéto 

čistenie. Navrhla, mu, že obec si potoky vyčistí vo vlastnej réžii a pošle podniku faktúru. Bolo 

jej naznačené, že takáto faktúra preplatená nebude a bez ich dovolenia ani nie je možné 

vstupovať do korýt potokov. Taktiež informuje, že stále sa posielajú listy so žiadosťami 

o vyčistenie potokov, ZMOS písalo v tejto veci už aj samotnému ministrovi, no ani ten 

neodpovedal 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - pýta sa, či by v tejto veci nebolo možné spísať 

petíciu  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - konštatuje, že je to možné, navrhuje poslancom, 

aby petíciu urobili a nech si obídu každý svoje poslanecké obvody 

Ing. Vladimír Farkaš, poslanec ObZ: - navrhuje naformulovať text petície, môže sa to dať 

napr. od obchodov a o úseku potoka na ulici Na Hlinku sa vyjadruje, že ho treba zregulovať 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - odpovedá, že Povodie Hrona tento úsek 

nezreguluje, ideálna je podľa nej petícia 

Mgr. Katarína Piarová, poslankyňa ObZ: - informuje prítomných, že videla na internete 

informáciu, že ZŠ dostala podporu z MŠ SR a chce vedieť, kde to p. riaditeľka chce využiť, 

lebo má nejaké nápady 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - navrhuje, nech predseda Rady školy zvolá 

stretnutie, ona zvolá OZ Ponickje deti a môžu to tam prerokovať 

Ladislav Štec, poslanec ObZ: - informuje o aktivitách ŠK OPL, dostal požiadavku na 

vytvorenie nového loga pre klub, dáva k nahliadnutiu všetkým poslancom aj starostke obce  

návrhy, ktoré prešli do užšieho výberu, tieto návrhy urobil sponzorsky 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce: - informuje prítomných o natieraní strechy v nových 

šatniach, ako aj o rozhovore s p. Marekom Kíšikom, ohľadne prestrešenia tribúny na budúci 

rok, ešte budú rokovať cca v januári 2022, aby dohodli všetko potrebné. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

- Diskusný príspevok starostky obce Poniky Ing. Jany Ondrejkovej ohľadne 

prebiehajúcej rekonštrukcie detského ihriska na ulici Do Hája, ako aj o ďalších 

projektových výzvach na zveľadenie detských ihrísk 

- Diskusný príspevok starostky starostky obce Poniky Ing. Jany Ondrejkovej 

ohľadne možného zriadenia denného stacionára a zariadenia pre seniorov 

v administratívnej budove bývalého JRD 

- Diskusný príspevok poslankyne ObZ JUDr. Veroniky Poliakovej ohľadne 

plánovaného vybudovania športovej dráhy v areáli ZŠ Poniky, ako aj ohľadne 

rekonštrukcie miestnej komunikácie s chodníkom vedúcej z hlavnej cesty do školy 

- Diskusný príspevok poslankyne ObZ JUDr. Veroniky Poliakovej ohľadne záujmu 

mládeže o zriadenie klubovní 

- Diskusný príspevok poslankyne ObZ Mgr. Kataríny Piarovej ohľadne neustáleho 

nevhodného hromadenia zeleného odpadu na rôznych miestach v obci  

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Ing. Petra Matulu ohľadne ďalšieho využitia 

a zveľadenia ihriska v lokalite Rakytina Ponická Lehôtka 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Ing. Vladimíra Farkaša ohľadne plánovaného 

zabezpečovania vývozu žúmp vo vlastnej réžii obce 

- Diskusný príspevok poslankyne ObZ JUDr. Veroniky Poliakovej ohľadne zlého 

stavu a potrebného vyčistenia koryta vodného toku Vladárka v časti Ponická 

Lehôtka, ako aj v Ponikách 

- Diskusný príspevok poslanca Ladislava Šteca ohľadne tvorby nového loga pre 

futbalový klub ŠK OPL Poniky 

- Diskusný príspevok starostky obce Ing. Jany Ondrejkovej ohľadne ďalšej 

plánovanej rekonštrukcie areálu ŠK OPL Poniky 

- Diskusný príspevok starostky obce Poniky Ing. Jany Ondrejkovej ohľadne potreby 

návrhu aktivít a prác na zveľadenie obce do rozpočtu obce pre rok 2022 zo strany 

poslancov ObZ. 

Hlasovanie: 8/0/0 

 

 

 

 

V závere starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 18. zasadnutí ObZ 

obce Poniky. 

 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Jana Turčanová, v.r.     ............................................. 

 

Overovatelia zápisnice:          Ladislav Štec, v.r.                              ............................................ 

  

     Mgr. Katarína Piarová, v.r.                ........................................... 

 

Prednosta obecného úradu:  Bc. Pavol Ondrejko, v.r.        ............................................ 

 

Starostka obce :  Ing. Jana Ondrejková, v.r.      ............................................. 


